



مركز إدارة النفايات-أبوظبي
The Center of Waste Management - Abu Dhabi

Notification

إشعار

Date : 28/05/2014

REF No. : CWMH/OPS/504 /14

التاريخ : 2014/05/28

الرقم : CWMH/OPS/ 504 /14

Subject : Updating Facility Data

الموضوع : تحديث البيانات الخاصة بالمنشأة

To all Facilities operating in the Emirate of Abu Dhabi

السادة / المنشآت العاملة في إمارة أبوظبي

Greetings ,,

تحية طيبة وبعد ,,,

Reference is made to the above subject, as per Executive Council Decision 15 C 21/2010 to apply tariff system on waste producers, and to protect the sustainable environment in the Emirate of Abu Dhabi, as part of the policy of ongoing development, and in collaboration with Department of Economic Development, and to ensure the effectiveness of procedures.

We are pleased to inform that electronic link between Tadweer (The Center of Waste Management-Abu Dhabi) and Department of Economic Development have been activated.

In order to ensure quality of work and to create an updated database, kindly be informed that data updating is a prerequisite to complete facility procedures at TADWEER.

Therefore, be kindly informed that facilities' representatives have to visit the customer service at any TADWEER branch within ten days from the date of this notification, in order to complete the process of updating facility's data at TADWEER.

All facilities are required to comply with the above mentioned instructions, in order to avoid any legal and administrative actions, including suspension of the commercial license at the Department of Economic Development, until the status of the facility is rectified and fully made compliant with, in accordance with Tadweer (Center of Waste Management) rules and regulations.

For more information, kindly visit the customer service at any Tadweer (The Center of Waste Management - Abu Dhabi) branch in the Emirate of Abu Dhabi.

Thank You for your cooperation,,,

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وبناءً على قرار المجلس التنفيذي 15 جـ 21 / 2010 بشأن نظام التعرف على منتجي النفايات، وسعياً منا لدعم البيئة المستدامة في إمارة أبوظبي، وفي إطار سياسة التطوير المستمر، وبالتعاون مع مركز أبوظبي للأعمال ولضمان تسهيل الإجراءات على المنشآت فقد تم تفعيل الربط الإلكتروني بين تدوير (مركز إدارة النفايات - أبوظبي) و مركز أبوظبي للأعمال،

وعليه ولضمان جودة العمل وبهدف بناء قاعدة بيانات محدثة لمنشآتكم، نحيطكم علماً بأن تحديث البيانات يعتبر متطلب أساسي لاستكمال إجراءات المنشأة لدى تدوير.

وعليه يرجى التكرم بمراجعة أي من فروع خدمة العملاء التابعة لتدوير خلال عشرة أيام من تاريخه، بهدف استكمال إجراءات تحديث بيانات منشآتكم لدى تدوير.

وعليه يتوجب على جميع المنشآت الالتزام بالتعليمات المذكورة أعلاه تفاعلياً لاتخاذ الإجراءات القانونية والإدارية بما يشمل التأشير على ملف الرخصة التجارية للمنشأة لدى دائرة التنمية الاقتصادية بوقف التعامل إلى حين تصويب أوضاعها، بحسب اللوائح والأنظمة المعمول بها لدى تدوير (مركز إدارة النفايات - أبوظبي).

ولمزيد من المعلومات يرجى التكرم بمراجعة أي من فروع خدمة العملاء التابعة لتدوير (مركز إدارة النفايات - أبوظبي) والمنشرة في إمارة أبوظبي.

شاكرين لكم حسن تعاونكم

مدير إدارة التراخيص والتعرفة وخدمة العملاء

مركز إدارة النفايات-أبوظبي

P.O. Box: 48448 Abu Dhabi, UAE / م.ع. / The Center of Waste Management - Abu Dhabi

www.cwm.ae

cwm@cwm.ae

فاكس: +971 (3) 761 5509

هاتف: +971 (2) 446 5150

هاتف: +971 (3) 761 5508

أبوظبي

العين

